
Zápis ze zasedání školské rady

Pořadové číslo: 10

Termín: 9. 12. 2024, 16:00 – 17:30 hodin

Místo: Ředitelna školy, Soukenická 20, Praha 1

Přítomni: P. Ing. Marek Mikuláštík FSCB – za zřizovatele

Mgr. Anna Brabcová – za zřizovatele 

Anežka Jurigová – za pedagogické pracovníky

MgA. Kateřina Málková – za pedagogické pracovníky

Mgr. Ivana Mrklasová – za zákonné zástupce 

Petra Mrázková – za zákonné zástupce 

Mgr. Martin Jeřábek – ředitel školy, host 

Poznámka: Paní Mrklasová byla přítomna online

1. Zahájení zasedání 

Ředitel školy zahájil zasedání nové školské rady. Členové se vzájemně představili. 

2. Volba p edsedy a zapisovateleř

Školská rada navrhla jako předsedu Marka Mikuláštíka. Hlasování proběhlo následovně:

Pro návrh: 6 proti návrhu: 0 zdržel se: 0

Předsedou pro další volební období školské rady byl zvolen Marek Mikuláštík. 

Pro  dnešní  setkání  byl  jako  zapisovatel  navrhnut  Marek  Mikuláštík.  Hlasování  proběhlo 

následovně. 

Pro návrh: 6 proti návrhu: 0 zdržel se: 0

Zapisovatelem pro dnešní schůzi byl zvolen Marek Mikuláštík. 

3. ervené a žluté kartyČ

Školní řád pro napomínání žáků pracuje se systémem žlutých a červených karet. Tento systém 

byl kritizován českou školní inspekcí a některými rodiči. Inspekce doporučila používat pouze 

termíny poznámka, důtka a pochvala.

Školská rada po diskuzi hlasovala o zrušení tohoto systému a používání systému 

poznámka, d tka, pochvalaů :

Pro návrh: 6 proti návrhu: 0 zdržel se: 0



Tímto školská rada doporučila zrušit tento systém. 

4. Zavedení úplaty na vzd lávání v ZŠ povinn  pro všechnyě ě

Veselá škola vybírá od rodičů žáků několik poplatků: za družinu, za dovoz obědů, za kroužky, 

pracovní sešity. Protože vybírat každý poplatek zvlášť je velmi administrativně náročné a 

škole tím vznikají další náklady, navrhuje vedení školy, aby se od školního roku 2025/2026 

zavedla úplata za vzd láváníě , povinná pro všechny, která v sobě spojí poplatek za 

družinu / školní klub, za dovoz obědů, za 1 kroužek a za pracovní sešity. Tento poplatek bude 

5 000 Kč za pololetí. 

Školská rada hlasovala pro zavedení úplaty za vzd láváníě . 

Pro návrh: 6 proti návrhu: 0 zdržel se: 0

Tímto školská rada doporučila zavedení této úplaty.

K tomu školská rada doporučila: 

 Aby se na konci školního roku provedlo celkové vyúčtování a peníze, které by 

případně zbyly, ať se investují do vybavení školní družiny a školního klubu.

 Aby rodiče byli dopředu Informováni, proč chceme tento poplatek zavést. 

5. Diskuze o ŠPP

Paní Vlasatou, která v létě ukončila pracovní poměr na Veselé škole nahradila nová metodička 

prevence, Nikol Sobotková, která se do školy vrátila po mateřské dovolené na snížený úvazek 

(0,6). 

Škola nadále hledá školní psycholožku.

6. ešení impuls  od školní inspekceŘ ů

Pan ředitel Jeřábek, spolu se zástupkyní paní Pecharovou, nastoupil kurz Ředitel naživo, jak 

mu doporučila ČŠI. I další impulsy se aplikují: probíhají hospitace v hodinách, práce s SPU a 

OMJ (odlišný mateřský jazyk). 

7. Kulturní aktivity školy

Prodiskutovali jsme kulturní aktivity, které pořádá škola. Mimo jiné: Třídní koncerty žáků, 

Vánoční koncert žáků ZUŠ, Divadelní hra o Marii, kterou žáci hráli mimo jiné pro veřejnost 

na Staroměstském nám., Ples Veselé školy, atd.



8. Záv rě

Předseda zakončil jednání s přáním požehnané adventní doby a vánočních svátků.


